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Kasavuoren koulun ja Kauniaisten lukion henkilöstö on 14.4.2023 lähettänyt 
kirjelmän valiokunnalle koskien koulurakennuksen sisäilmatilannetta ja siihen 
liittyvien korjaustoimenpiteiden viivästymistä. Kirjeen on allekirjoittanut yhteensä 
43 koulurakennuksessa työskentelevää Kauniaisten kaupungin ja Länsi-
Uudenmaan hyvinvointialueen työntekijää. 
 
Yhdyskuntatekniikan toimesta järjestettiin torstaina 13.04.2023 Kasavuoren 
koulukeskuksessa sisäilman tutkimusten tulosesittely, missä kerrottiin 
henkilökunnalle koulukeskuksen tilanteesta ja mitä ulkopuolinen asiantuntija on 
havainnut kiinteistössä. Samalla kerrottiin myös, miten havaitut puutteet on 
korjattu ja epäkohdat poistettu, jotta saataisiin ilmanlaatua parannettua. 
Tilannetta seurataan jatkuvasti ja seuraava katselmus on torstaina 20.04.2023 
jolloin tehdään lakisääteinen terveellisyyden, turvallisuuden ja hyvinvoinnin 
tarkastus. 
 
Henkilökuntaa kehotettiin merkitsemään pohjapiirustukseen ne paikat, joissa on 
havaittu sisäilmaongelmia tai missä on oireilua, jotta yhdyskuntatekniikka voi 
tarkastaa tilat ja puuttua mahdollisiin ongelmiin. 
 
Oppimisympäristön terveellisyys ja sisäilman laatu on hyvin tärkeitä asioita ja 
sivistystoimi tekee suunnitelmallista yhteistyötä yhdyskuntatoimen kanssa 
koulukiinteistöjen kuntoon liittyen. Otamme esiin tuodut huolenaiheet vakavasti. 
 
Keskiviikkona 19.04.2023 sivistystoimi lähetti Kasavuoren koulukeskuksen 
oppilaille, opiskelijoille, huoltajille sekä henkilöstölle Wilman kautta tiedotteen 
koulukeskuksen kiinteistön kuntoon liittyvistä asioista. 
 
Sivistystoimi etsii ensi lukuvuodeksi vaihtoehtoisia väistötiloja osalle 
opetusryhmistä, jotta kuormitus koulukeskuksessa vähenee. 
 
Heti saatuamme lisätietoja tulemme tiedottamaan asianomaisia. 
 

Sivistystoimenjohtaja Mikael Flemmich: 
 
Suomenkielinen opetus- ja varhaiskasvatusvaliokunta käy keskustelua aiheesta ja 
merkitsee asian tiedoksi. 
 
………. 
 
Puheenjohtaja Satu Mollgren esitti seuraavaa: 
 
A-siiven pidempiaikaiset, paviljonki-tyyliset väistötilat samalla tontilla tai sen 
välittömässä läheisyydessä järjestetään mahdollisimman pian. Valiokunta pyytää 
tähän yhteistyötä kaupunginhallitukselta ja yhdyskuntatoimelta. Mikäli koulut 
tarvitsevat, sivistystoimen tulee järjestää väistötiloja jo syksystä 2023. Tällöin 



Odenwallin tiloja tulisi tarkastella kärkivaihtoehtona. Kaikissa väistötiloissa on 
huomioitava, että ne ovat toiminnan suunnittelun ja pedagogiikan kannalta 
tarkoituksenmukaiset. 
 
Lisäksi valiokunta edellyttää, että selvitys nopeasti käyttöön otettavista sekä 
pitkäaikaisista väistötiloista tuodaan valiokunnalle seuraavaan kokoukseen. 
Selvitykseen tulee sisältyä lapsivaikutusten arviointi 
 
Esitys hyväksyttiin yksimielisesti. 
 

Päätös: 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
Valiokunta esittää, että A-siiven pidempiaikaiset, paviljonki-tyyliset väistötilat 
samalla tontilla tai sen välittömässä läheisyydessä järjestetään mahdollisimman 
pian. Valiokunta pyytää tähän yhteistyötä kaupunginhallitukselta ja 
yhdyskuntatoimelta. Mikäli koulut tarvitsevat, sivistystoimen tulee järjestää 
väistötiloja jo syksystä 2023. Tällöin Odenwallin tiloja tulisi tarkastella 
kärkivaihtoehtona. Kaikissa väistötiloissa on huomioitava, että ne ovat toiminnan 
suunnittelun ja pedagogiikan kannalta tarkoituksenmukaiset. 
 
Lisäksi valiokunta edellyttää, että selvitys nopeasti käyttöön otettavista sekä 
pitkäaikaisista väistötiloista tuodaan valiokunnalle seuraavaan kokoukseen. 
Selvitykseen tulee sisältyä lapsivaikutusten arviointi 
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